
    قیام امام حسین(ع) سرخط و الگوی قیامها و نهضتهای جهان است

  

امام جمعه سقز تأکید کرد:ما مسلمانان باید همچنان که پیامبر و صحابه را الگوی خود قرار دادیم،

امام حسن(ع) و امام حسین(ع) را نیز الگوی خود درباره اصلاح جامعه و تبعیت از قرآن و حدیث و امر به

معروف و نهی از منکر قرار دهیم.

به گزارش خبرگزاری تقریب، ماموستا محمود ابن خیاط امام جمعه سقز در وبینار دوم «امام حسین(ع)

احیاء کننده دین اسلام» که به همت مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی برگزار شد، ضمن تسلیت ایام

عزاداری شهادت امام حسین(ع) به مسلمانان جهان اظهار داشت: پیامبر در مورد اهل بیت(ع) و امام حسن

و امام حسین(ع) بسیار سفارش کرده است؛ همچنین در برخی آیات قرآن نیز در مورد ایشان سفارش شده

است. از جمله اینکه خدا به پیامبر(ص) میگوید، بگو در مقابل رسالتم اجری جز محبت اهل بیت(ع) از

شما نمیخواهم.

وی در مورد فضایل امام حسین(ع) گفت: آن امام بزرگوار سرور جوانان اهل بهشت و قیام او سرخط و

الگوی قیامها و نهضتهای جهان است؛ او یگانه آموزگار آموزشگاه فداکاری است و پیامبر(ص) می



فرماید: حسین منی و انا من حسین؛ کسی که حسین را دوست بدارد خدا هم او را دوست میدارد.

ماموستا ابن الخیاط تصریح کرد: پس ما مسلمانان اعم از شیعه و سنی محب آل بیت(ع)  هستیم. حسنین

شرف تربیت در بیت نبوی را داشتند و در راه نصرت و یاری رساندن به اسلام و دفاع از دین مبین اسلام

رنجها کشیدند.

وی ادامه داد:پیامبر گرامی اسلام(ص) میفرماید: فرزندان خود را بر اساس سه خصلت تربیت کنید، محبت

پیامبر(ص)، آل او و تلاوت قرآن.

امام جمعه سقز  در مورد فلسفه قیام امام حسین(ع) گفت: امام حسین(ع) میفرماید، قیام و خروج من

برای اصلاح امت جدم و امر به معروف و نهی از منکر است و می خواهم به روش جدم و پدرم عمل نمایم.

وی افزود: امام حسین(ع) برای آن قیام کرد که رفتار یزید دور از رفتار پیامبر(ص) و صحابه و آل

بیت(ع) است و قیام کرد تا دینش به روش جدش پیروی شود.

ماموستا ابن الخیاط تأکید کرد: ما مسلمانان باید همچنان که پیامبر و صحابه را الگوی خود قرار

دادیم، امام حسن(ع) و امام حسین(ع) را نیز الگوی خود درباره اصلاح جامعه و تبعیت از قرآن و حدیث و

امر به معروف و نهی از منکر قرار دهیم و قیام کنیم با کسانی که از قرآن و حدیث دوری کنند و

قانونی خلاف قانون خدا و رسول او بیاورند.

وی افزود: خدا از امت رسول خدا(ص) به عنوان خوبترین امت یاد میکند، چرا که امر به معروف و نهی

از منکر میکنند. الان که مردم فلسطین به دست صهیونیسم گرفتار شده است و نسل کشی میکنند ما وظیفه

داریم از مظلومینی که زیر آتش صهیونیست هستند دفاع کنیم.
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